
Jeg mener at i bør genoverveje lovforslaget. Jeg kan selvfølgelig godt se pointen i mange af tingene, 

men der er også meget der ikke giver mening i mine øjne. 

Hvorfor ingen tanke over 2 ml? Hvorfor en max-grænse på 10 ml for påfyldingsvæsker? Hvorfor 

bliver det gjort ulovligt at reklamere? 

Jeg er selv med på vognen og forstår skam godt at de skal være børnesikrede og lækagefri. Men 

førnævnte ting giver ikke mening for mig. 

Jeg er ved hjælp af ecigaretter gået fra 1-2 pakker cigaretter om dagen, til under 3 cigaretter om 

dagen, ja nogen dage ryger jeg slet ikke. For mig er ecigaret alternativet meget bedre end de 

rygestopkurser der bliver tilbudt rundt omkring, eftersom jeg har været på mange inden jeg 

begyndte at dampe og ingen havde nogen effekt på mig i mere end 2 uger.  
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